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R O M Â N I A 
JUDEȚUL SĂLAJ 
CONSILIUL JUDEȚEAN 
Nr.  21210 din 07.11.2024 
 

PROCES VERBAL 
al şedinţei extraordinare a Consiliului Judeţean Sălaj 

din data de 25 octombrie 2024 
 

  
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU,             

 Stimaţi colegi,             
 Doamnelor şi domnilor.  
 În conformitate cu prevederile art. 179 alin. (3) din O.U.G. nr. 57/2019 privind 
Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin Dispoziția 
Președintelui Consiliului Județean nr. 165 din 21.10.2024, a fost convocat Consiliul 
Judeţean Sălaj în şedinţă extraordinară, fiind stabilită desfăşurarea acesteia prin 
intermediul platformei ZOOM.    

La şedinţa de azi, sunt prezenţi online 25 consilieri plus Președintele Consiliului 
Județean, absenţi fiind domnul Ardelean Gheorghe, domnul Papp Zsolt László, domnul 
Dimitriu Alexandru, domnul Chende Ioan și domnul Pop Gheorghe-Ioan. 

* 
Domnul Papp Zsolt László se conectează la ora 10:01. 

* 
 
Odată cu realizarea convocării şi difuzării materialelor, aţi luat cunoştinţă de 

ordinea de zi a şedinţei.  
- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 26 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean Sălaj. 
- Mulţumesc. 

 
Cu 27 voturi „pentru” a fost aprobată următoarea ORDINE DE ZI: 
 

1. Proiectul de hotărâre privind aprobarea execuției bugetului de funcţionare şi 
dezvoltare al judeţului şi al instituţiilor şi serviciilor publice subordonate Consiliului 
județean, la 30 septembrie 2024; 

2.  Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al judeţului şi al 
instituţiilor şi serviciilor publice subordonate Consiliului Judeţean Sălaj, pe anul 2024; 

3.  Proiect de hotărâre pentru modificarea și completarea Hotărârii Consiliului 
Județean Sălaj nr.131 din 30 septembrie 2024 privind aprobarea efectuării unui schimb 
de imobile între Județul Sălaj și Compania Națională “Loteria Română” S.A.; 
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4. Proiect de hotărâre privind transmiterea unui imobil din domeniul public al 
Județului Sălaj și administrarea Consiliului Județean Sălaj, în domeniul public al 
Comunei Bobota și în administrarea Consiliului Local al Comunei Bobota;  

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea alipirii a două imobile – terenuri, 
aparținând domeniului public al Județului Sălaj; 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea statului de funcţii al aparatului de 
specialitate al Consiliului Judeţean Sălaj; 

7.  Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei și statului de funcţii ale 
Spitalului Judeţean de Urgenţă Zalău; 

8.  Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi statului de funcţii ale 
Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sălaj; 

9.  Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare și 
funcționare al aparatului propriu și al serviciilor sociale din cadrul Direcției Generale 
de Asistență Socială și Protecția Copilului Sălaj și actualizarea serviciilor sociale 
furnizate; 

10. Proiect de hotărâre privind închiderea centrului de plasament din cadrul 
Complexului de Servicii Sociale Cehu-Silvaniei, aflat în structura Direcţiei Generale 
de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sălaj; 

11. Proiect de hotărâre privind închiderea centrului de plasament din cadrul 
Complexului de Servicii Sociale Jibou, aflat în structura Direcţiei Generale de 
Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sălaj; 
          12. Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean nr. 157 
din 28 noiembrie 2023 privind aprobarea prelungirii implementării proiectului pentru 
obiectivul de investiții „Reabilitare drum județean DJ 191C: Nușfalău – Crasna – 
Zalău – Creaca”; 

13. Diverse.  
 

* 
                                          *           * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU,           
Înainte de a intra în ordinea de zi, la propunerea secretarului general al judeţului, 

vă supun spre aprobare procesele-verbale ale ședințelor ordinare din datele de 
26.08.2024 și 30.09.2024  și  procesul-verbal al ședinței extraordinare din data de 
12.09.2024 nu fără a discuta eventualele obiecţii la acestea – dacă există. 
 Le supun la vot,  

- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 26 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean Sălaj. 
- Mulţumesc. 

                                                    * 
Cu un număr de 27 voturi “pentru”, au fost aprobate procesele-verbale ale 

ședințelor ordinare din datele de 26.08.2024 și 30.09.2024  și  procesul-verbal al 
ședinței extraordinare din data de 12.09.2024. 
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* 
                                        *   * 

Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
1. La punctul 1 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea execuției bugetului de funcţionare şi dezvoltare al judeţului şi al 
instituţiilor şi serviciilor publice subordonate Consiliului județean, la 30 septembrie 
2024, o invit pe dna. consilier CRIȘAN MARIANA-DANA să prezinte raportul de 
avizare al comisiilor de specialitate.     

* 
Dna. CRIȘAN MARIANA-DANA 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.  

* 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
Domnul Chende Ioan se conectează la ora 10:04. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este împotrivă? 8 consilieri județeni: dna. Irimiea Anca-Manuela 
(PSD), dl. Panie Sergiu (PSD), dl. Demle Alin (PSD), dl. Borna Mihai-
Alexandru (PSD),  dl. Opriș Alin-Florin (PSD), dna. Souca Valentina-Lucia 
(PSD), dna. Forț Corina-Emilia, dl. Costinaș Ovidiu (PSD).  

- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 19 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean Sălaj. 
- Mulţumesc. 
 
Cu un număr de 20 voturi “pentru”,  8 ”împotrivă” şi  0 „abţineri”, a fost adoptat 

proiectul de hotărâre privind aprobarea execuției bugetului de funcţionare şi dezvoltare 
al judeţului şi al instituţiilor şi serviciilor publice subordonate Consiliului județean, la 
30 septembrie 2024. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 136. 

* 
                                                           *               * 

Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 
2. La punctul 2 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

rectificarea bugetului propriu al judeţului şi al instituţiilor şi serviciilor publice 
subordonate Consiliului Judeţean Sălaj, pe anul 2024, îl invit pe dl. consilier 
SOJKA  ATILA- IOAN să prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.     

* 
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Dl. SOJKA  ATILA- IOAN  
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.  

* 
 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre, 

- Cine este împotrivă? 8 consilieri județeni: dna. Irimiea Anca-Manuela 
(PSD), dl. Panie Sergiu (PSD), dl. Demle Alin (PSD), dl. Borna Mihai-
Alexandru (PSD),  dl. Opriș Alin-Florin (PSD), dna. Souca Valentina-Lucia 
(PSD), dna. Forț Corina-Emilia, dl. Costinaș Ovidiu (PSD).  

- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 19 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean Sălaj. 
- Mulţumesc. 

* 
Cu un număr de 20 voturi “pentru”, 8 ”împotrivă” şi  0 „abţineri”, a fost adoptat 

proiectul de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al judeţului şi al instituţiilor 
şi serviciilor publice subordonate Consiliului Judeţean Sălaj, pe anul 2024. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 137. 

* 
                                                           *               * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
3. La punctul 3 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Sălaj nr.131 din 30 
septembrie 2024 privind aprobarea efectuării unui schimb de imobile între Județul 
Sălaj și Compania Națională “Loteria Română” S.A., o invit pe dna. consilier 
SOUCA VALENTINA-LUCIA să prezinte raportul de avizare al comisiilor de 
specialitate.     

* 
Dna. SOUCA VALENTINA-LUCIA 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.  

* 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre, cu precizarea că acesta se adoptă cu votul a 
2/3 dintre membri consiliului, 

- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 27 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean Sălaj. 
- Mulţumesc. 
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* 
Cu un număr de 28 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre pentru 

modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Județean Sălaj nr.131 din 30 
septembrie 2024 privind aprobarea efectuării unui schimb de imobile între Județul 
Sălaj și Compania Națională “Loteria Română” S.A.. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 138. 

* 
                                                          *                    * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
4. La punctul 4 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

transmiterea unui imobil din domeniul public al Județului Sălaj și administrarea 
Consiliului Județean Sălaj, în domeniul public al Comunei Bobota și în 
administrarea Consiliului Local al Comunei Bobota, o invit pe dna. consilier 
SIMONFI MARIA să prezinte raportul de avizare al comisiilor de specialitate.     

* 
Dna. SIMONFI MARIA 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.  

* 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
Dl. PANIE SERGIU 
Am eu o întrebare, domnule Președinte. 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Vă rog. 
Dl. PANIE SERGIU 
Avem un orizont de timp când vor fi efectuate aceste stații de reîncărcare? 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Eu vă propun să-l întrebați pe fostul primar al comunei, poate vă dă mai multe 

informații. 
Dl. PANIE SERGIU 
Deci, nu știți. E ok, nu este nicio problemă. 
Dl. DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Bine. Dacă sunt alte întrebări? Nu sunt. 

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre, 

- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 27 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean Sălaj. 
- Mulţumesc. 

* 
Cu un număr de 28 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

transmiterea unui imobil din domeniul public al Județului Sălaj și administrarea 
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Consiliului Județean Sălaj, în domeniul public al Comunei Bobota și în administrarea 
Consiliului Local al Comunei Bobota. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 139. 

* 
*               * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
5. La punctul 5 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea alipirii a două imobile – terenuri, aparținând domeniului public al 
Județului Sălaj, îl invit pe dl. consilier MIHIȘ VIOREL să prezinte raportul de 
avizare al comisiilor de specialitate.     

* 
Dl. MIHIȘ VIOREL 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiilor de specialitate.  

* 
Dl. DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 

* 
Supun la vot proiectul de hotărâre, 
- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 27 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean Sălaj. 
- Mulţumesc. 

* 
Cu un număr de 28 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea alipirii a două imobile – terenuri, aparținând domeniului public al Județului 
Sălaj. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 140. 

* 
*               * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
6. La punctul 6 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea statului de funcţii al aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean 
Sălaj, o invit pe dna. consilier SIMONFI MARIA să prezinte raportul de avizare al 
comisiei de specialitate. 

* 
Dna. SIMONFI MARIA  
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiei de specialitate.  

* 
Dl DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 
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* 
Domnul Pop Gheorghe-Ioan se conectează la ora 10:08. 

* 
 
Dl DINU IANCU – SĂLĂJANU 
 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 28 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean Sălaj. 
- Mulţumesc. 

                                                                   *  
Cu un număr de 29 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea statului de funcţii al aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Sălaj. 
* 

Se adoptă Hotărârea Nr. 141. 
* 

                                                          *               * 

* 
Domnul Pop Gheorghe-Ioan se conectează la ora 10:10. 

* 
 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
7. La punctul 7 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea organigramei și statului de funcţii ale Spitalului Judeţean de Urgenţă 
Zalău, îl invit pe dl. consilier BEREK ȘTEFAN să prezinte raportul de avizare al 
comisiei de specialitate.     

                                                             
* 

Dl. BEREK ȘTEFAN  
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiei de specialitate.  

* 
Dl DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 28 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean Sălaj. 
- Mulţumesc. 

                                                                   *  
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Cu un număr de 29 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 
aprobarea organigramei și statului de funcţii ale Spitalului Judeţean de Urgenţă Zalău. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 142. 

* 
                                                          *               * 

 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
8. La punctul 8 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea organigramei şi statului de funcţii ale Direcţiei Generale de Asistenţă 
Socială şi Protecţia Copilului Sălaj, îl invit pe dl. consilier CHENDE IOAN să 
prezinte raportul de avizare al comisiei de specialitate.     

* 
Dl. CHENDE IOAN  
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiei de specialitate.  

* 
 
Dl DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 

* 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 28 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean Sălaj. 
- Mulţumesc. 

                                                                   *  
Cu un număr de 29 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea organigramei şi statului de funcţii ale Direcţiei Generale de Asistenţă 
Socială şi Protecţia Copilului Sălaj. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 143. 

* 
*               * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
9. La punctul 9 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al aparatului propriu și al 
serviciilor sociale din cadrul Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția 
Copilului Sălaj și actualizarea serviciilor sociale furnizate, o invit pe dna. consilier 
IRIMIEA ANCA-MANUELA să prezinte raportul de avizare al comisiei de 
specialitate.     

* 
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Dna. IRIMIEA ANCA-MANUELA  
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiei de specialitate.  

* 
Dl DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 28 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean Sălaj. 
- Mulţumesc. 

* 
Cu un număr de 29 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al aparatului propriu și al 
serviciilor sociale din cadrul Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția 
Copilului Sălaj și actualizarea serviciilor sociale furnizate. 

 
* 

Se adoptă Hotărârea Nr. 144. 
* 

*               * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
10. La punctul 10 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

închiderea centrului de plasament din cadrul Complexului de Servicii Sociale Cehu-
Silvaniei, aflat în structura Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia 
Copilului Sălaj, îl invit pe dl. consilier COSTINAȘ OVIDIU să prezinte raportul de 
avizare al comisiei de specialitate.     

* 
Dl. COSTINAȘ OVIDIU  
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiei de specialitate.  

* 
Dl DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 

* 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 28 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean Sălaj. 
- Mulţumesc. 

                                                                   *  
Cu un număr de 29 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 
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închiderea centrului de plasament din cadrul Complexului de Servicii Sociale Cehu-
Silvaniei, aflat în structura Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia 
Copilului Sălaj. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 145. 

* 
                                                           *               * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
11. La punctul 11 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre privind 

închiderea centrului de plasament din cadrul Complexului de Servicii Sociale Jibou, 
aflat în structura Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului 
Sălaj, îl invit pe dl. consilier MONI SÁNDOR să prezinte raportul de avizare al 
comisiei de specialitate.     

* 
Dl. MONI SÁNDOR 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiei de specialitate.  

* 
 
Dl. DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? Nu sunt. 

* 
Dl DINU IANCU - SĂLĂJANU 

 Supun la vot proiectul de hotărâre: 
- Cine este împotrivă? Nu sunt. 
- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 28 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean Sălaj. 
- Mulţumesc. 

                                                                   *  
Cu un număr de 29 voturi “pentru”, a fost adoptat proiectul de hotărâre privind 

închiderea centrului de plasament din cadrul Complexului de Servicii Sociale Jibou, 
aflat în structura Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Sălaj. 

* 
Se adoptă Hotărârea Nr. 146. 

* 
                                                          *               * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
12. La punctul 12 al ordinii de zi, respectiv la Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea Hotărârii Consiliului Județean nr. 157 din 28 noiembrie 2023 privind 
aprobarea prelungirii implementării proiectului pentru obiectivul de investiții 
„Reabilitare drum județean DJ 191C: Nușfalău – Crasna – Zalău – Creaca”, îl invit 
pe dl. consilier IEPURE IOAN-VIOREL să prezinte raportul de avizare al comisiei 
de specialitate.     
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* 
Dl. IEPURE IOAN-VIOREL 
Prezintă raportul de avizare (favorabil) al comisiei de specialitate.  

* 
 
Dl. DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Dacă sunt întrebări, observaţii, discuţii? 
 
Dl. PANIE SERGIU 
Am eu o intervenție, domnule Președinte. 
Dl. DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Vă rog. 
Dl. PANIE SERGIU 
Consider că asemenea proiect pe care îl avem, ultimul pe ordinea de zi, nu ar 

mai trebui să existe în cadrul ședințelor de consiliu județean. Cu acest proiect noi 
închidem mandatul acesta de 4 ani și am crezut că vom închide într-o notă mai 
optimistă. Proiectul respectiv a avut semnat contractul de finanțare în care era prevăzut 
un termen de finalizare, până în 31.12.2023. Sarcina pe care ați avut-o dumneavoastră 
și toată conducerea Consiliului județean a fost să fie implementat și finalizat până la 
această dată. Am înțeles că au fost și au existat câteva probleme și a necesitat 
prelungirea cu un an de zile, dar nu putem admite că se va prelungi încă cu un an de 
zile. De ce? Pentru că, atâta timp cât nu am respectat termenul din contract toate 
cheltuielile așa cum ați menționat (în sfârșit) în raportul de specialitate, sunt suportate 
din bugetul Consiliului județean. Mai mult decât atât, dacă analizăm puțin execuția de 
la primul proiect, o să vedem că o parte din acel credit sau din acele credite luate de 
Consiliul județean, au fost achitate aceste cheltuieli. Deci, noi considerăm că nu ar 
trebui să se întâmple așa ceva în implementarea proiectelor, mai ales atunci când avem 
contracte de finanțare, mai mult decât atât, nu ar trebui ca sălăjenii să suporte aceste 
cheltuieli atâta timp cât am avut posibilitatea să utilizăm contractul de finanțare. Deci, 
în concluzie și din ce știm noi, credem că s-ar fi putut finaliza fără nicio problemă până 
la sfârșitul acestui an acest proiect. Mulțumesc, atât am avut de zis. 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Mă bucur că spuneți, „Din ce știm noi”. Știți puțin, domnule consilier, dar vă 

invit și vă rog să vă uitați în cadrul Regiunii de Nord-Vest și să vedeți care este județul 
care a atras și a închis la timp toate proiectele pe care le-a avut în derulare. În plus 
acest drum este funcțional, nu închidem cu semnătură pentru că nu vom face cum s-a 
mai întâmplat în mai multe locuri și aici în județul Sălaj ca un drum să fie preluat în 
orice condiții. În momentul în care vom avea certitudinea că drumul este conform cu 
cele stabilite în contractul de finanțare, pe care cu onoare și bucurie l-ați semnat 
dumneavoastră și  mi l-ați lăsat în brațe, vă spun că se vor face aceste lucruri. În plus a 
durat acest contract pentru că nu mai vreau ca oamenii să se întrebe: Ce este oare cu 
politicienii români, că astăzi fac drumul și mâine îl sapă înapoi să bage apa, astăzi fac 
drumul și mâine îl sapă înapoi să bage canalizarea? Am obținut prin înțelegere, de la 
Compania de Apă, executarea unor lucrări care s-au făcut înainte ca drumul nostru să 
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se facă și de aceea s-a prelungit până în anul 2024. Toate lucrările și decontările cu 
ADR N-V sunt executate, urmează să facem o expertiză și să vedem dacă drumul 
corespunde cerințelor din contractul de finanțare, pe care noi, Consiliul județean l-am 
semnat cu constructorul. Nu se pune problema de alte cheltuieli în plus și așa mai 
departe. Deci lucrările sunt executate, dar nu vom prelua drumul până când expertiza 
nu ne va spune că ceea ce ne-a arătat constructorul, diriginții de șantier și responsabilii 
pentru proiect este adevărat. În momentul respectiv vom semna recepția și de acolo    
încolo va curge perioada de garanție. Vrem ca lucrările să fie în favoarea cetățenilor 
județului Sălaj, a Consiliului Județean Sălaj, în favoarea românilor. Cam acestea sunt 
explicațiile mele și nu există lucrări suplimentare, ci doar să vedem dacă constructorul 
și-a făcut treaba cum trebuie sau nu. Nu ne grăbim să raportăm închiderea unui proiect, 
decât atunci când suntem convinși că lucrurile sunt făcute pe măsura cerințelor din 
contractul de finanțare. Dacă sunt alte întrebări?  

Dl. DEMLE ALIN 
Domnule Președinte, există vreun pericol să returnăm bani, datorită faptului că 

nu am finalizat în termen pe acest proiect? 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Totul este în termen, domnule Demle. Pentru că, de exemplu: Primăria Zalău nu 

a făcut, a scos din acea finanțare drumul de la Ortelec și acum fac din banii de pe 
următorul exercițiul financiar. Noi am încheiat toate decontările cu ADR N-V și nu se 
pune problema să returnăm vreun ban. Cine v-a informat nu prea știa despre ce este 
vorba. 

Dl. DEMLE ALIN 
Numai am întrebat. 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Există o instruire la nivel de ADR N-V, la nivel de țară. Deci ni s-a permis acest 

lucru legal, altfel nu se putea face, dar noi oricum am terminat, nu mai avem de 
decontat nimic de la ADR N-V, domnule Alin. E politică pe proiectul acesta, eu vreau 
să mă asigur că noi, cetățenii județului Sălaj nu pierdem nimic din ce putem avea și nu 
mă voi lăsa prada disperării sau poveștilor politice atunci când vine vorba de a apăra 
drepturile sălăjenilor, să aibă drumuri care să respecte normele impuse de lege în ceea 
ce înseamnă construirea și nivelul de siguranță al unui drum, pentru că au fost destule 
drumuri pe care le știți și dumneavoastră, care după un anumit timp au avut probleme 
și chiar s-ar putea ca orice drum să aibă probleme. Eu nu vreau să spun că acest 
constructor nu și-a respectat atribuțiile, dar vreau să vă asigur și urmează să facem o 
expertiză. Nu este niciun pericol pentru că totul este în cadru legal. 

Dl. PANIE SERGIU 
Domnule Președinte, o întrebare scurtă. 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Dl. Vă rog. 
Dl. PANIE SERGIU 
Există facturi restante pe care Consiliul județean nu le-a plătit la acest operator? 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Nu. Suntem la zi și toate decontările care puteau fi făcute cu ADR N-V, au fost 
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făcute, nu este vorba despre niciun ban din banii Consiliului județean sau ai 
locuitorilor. Tot vorbim de locuitori, lăsați-i în pace pe locuitori și nu-i mai bulversați 
cu anumite lucruri pe care le duceți în derizoriu așa cum vreți dumneavoastră. Adică, 
un împrumut nu-l plătesc locuitorii județului Sălaj, îl plătesc locuitorii României, 
pentru că noi nu facem în numele Consiliului județean aceste împrumuturi direct cu 
Banca Mondială sau alții, să plătim noi din bugetul propriu, al nostru, din banii 
sălăjenilor. Dumneavoastră știți, că ați fost 4 ani vicepreședinte cum se formează 
bugetul unui consiliu județean. Nu suntem o primărie să avem taxe și impozite să 
punem taxe și impozite mai mari pe spatele oamenilor. Sunt consilii județene în 
regiunea noastră care au cu sute de milioane mai mult decât noi, împrumuturi și și-au 
făcut drumuri. De exemplu: domnul Radu Moldovan de la Bistrița a luat, nu știu, că 
erați vicepreședinte atunci, a venit o sesiune  în care din 160 milioane de euro care au 
fost destinate ADR N-V, dumnealui a luat 100 și restul 60 milioane de euro le-au luat 
celelalte consilii județene. Cum a fost posibil nu mi-am dat seama, dar Bistrița și-a 
făcut drumurile județene pe când noi am stat și le facem acum. Important este că 
astăzi, noi avem aproape 60% din banii aferenți acestui exercițiul financiar cheltuiți și 
Bistrița abia acum a semnat contractul de finanțare. 

Dl. PANIE SERGIU 
Discuția, domnule Președinte nu a fost despre creditele luate de Consiliul 

județean, asta este cu totul și cu totul altă problemă. Era problema pentru că nu s-au 
utilizat sursele din contractul de finanțare. 

Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU  
S-au utilizat. Asta v-au spus și colegii mei că s-au utilizat. 
Dl. PANIE SERGIU 
Lucrările care au rămas nefinalizate, sau nerealizate, acelea le-am suportat noi, 

nu mai duceți în eroare dumneavoastră! 
Dl. DINU IANCU-SĂLĂJANU 
Bine, domnule Panie. Continuați-vă politica, cu ea o să rămâneți. 
Dl. PANIE SERGIU 
Nu este vorba de politică aici. 
Dl. POP GHEORGHE-IOAN 
Am și eu o intervenție, domnule Președinte. Domnule Președinte a venit vorba 

de expertiza de la drumul respectiv pentru recepție. Aveți cunoștință de starea 
drumului DJ 191D zona Valcău-Fizeș, recepționat recent și dacă considerați că și acolo 
ar trebui efectuat o expertiză? 

Dl. DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Voi întreba pe colegii mei și o să dăm un răspuns. 
Dl. POP GHEORGHE-IOAN 
Mulțumesc. 

* 
Domnul Opriș Alin –Florin părăsește ședința la ora 10:23. 

* 
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Dl. DINU IANCU – SĂLĂJANU 
Dacă sunt alte întrebări? Nu sunt.  

* 
 Supun la vot proiectul de hotărâre: 

- Cine este împotrivă? 8 consilieri județeni: dna. Irimiea Anca-Manuela 
(PSD), dl. Panie Sergiu (PSD), dl. Pop Gheorghe-Ioan (PSD), dl. Demle Alin 
(PSD), dl. Borna Mihai-Alexandru (PSD), dna. Souca Valentina-Lucia 
(PSD), dna. Forț Corina-Emilia și dl. Costinaș Ovidiu (PSD). 

- Abţineri? Nu sunt. 
- Pentru? 19 consilieri județeni, plus Președintele Consiliului Județean Sălaj. 
- Mulţumesc. 

                                                                   *  
Cu un număr de  20 voturi “pentru”, 8  ”împotrivă” şi  0 „abţineri”,  a fost 

adoptat proiectul de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean nr. 157 
din 28 noiembrie 2023 privind aprobarea prelungirii implementării proiectului pentru 
obiectivul de investiții „Reabilitare drum județean DJ 191C: Nușfalău – Crasna – 
Zalău – Creaca”. 

 
* 

Se adoptă Hotărârea Nr. 147. 
* 

                                                           *               * 

Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
13. Diverse 
Domnul secretar general al județului dorește să vă facă o informare. 
Dl. VLAICU COSMIN-RADU 
Bună ziua! Aș dori să vă spun înainte de încheierea acestui mandat, înainte de a 

vă mulțumi pentru colaborare, aș dori să vă spun câteva lucruri despre necesitatea 
depunerii declarației de avere și de interese într-un termen de 30 de zile de la încetarea 
mandatului dumneavoastră. Mandatul dumneavoastră se încheie la data declarării ca 
legal constituit a noului consiliul județean. Ședința de constituire se pare că a fost 
stabilită pe data de 7 noiembrie și atunci începând de la această dată va trebui ca 
dumneavoastră să calculați termenul de 30 de zile în care va trebui să depuneți la 
Consiliul județean, la persoana desemnată, acele declarații de avere și de interese. Vă 
mulțumesc și vă doresc mult succes mai departe! 

Dl. PANIE SERGIU 
Se poate depune, domnule secretar după data de 7 sau și până în data de 7? 
Dl. VLAICU COSMIN-RADU 
Termenul începe să curgă de la încetarea mandatului. Mandatul este valid până 

la ședința de constituire. După data de 7. 
Dl. DINU IANCU - SĂLĂJANU 
Doamnelor și domnilor consilieri cu această ocazie vă mulțumesc foarte mult 
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pentru tot aportul dumneavoastră în ceea ce înseamnă dezvoltarea județului Sălaj în 
acest mandat de 4 ani. Să vă dea Dumnezeu sănătate, bucurii atât dumneavoastră cât și 
familiilor dumneavoastră și tuturor celor dragi. Mulțumesc foarte mult și vă urez o zi 
frumoasă. La Mulți Ani Armatei Române! 

Nemaifiind alte puncte înscrise pe ordinea de zi, declar închise lucrările şedinţei 
de azi. 

 
        PREȘEDINTE, 

                                         SECRETARUL GENERAL               
Dinu Iancu  - Sălăjanu                                       AL JUDEȚULUI, 

                          Dr. Cosmin – Radu Vlaicu 
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